沙田區議會 Sha Tin District Council

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告Notice of Meeting

日期：二零零七年九月六日(星期四)





Date
 : 6 September 2007 (Thursday)
時間：下午二時三十分







Time
 : 2:30 p.m.
地點：沙田區議會會議室






Venue : Sha Tin District Council Conference Room
議程 Agenda

1. 梁永雄先生提問：T3工程進度
Question to be put forward by Mr. LEUNG Wing-hung regarding the Progress of the T3 Project


2. T3號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施諮詢文件
Consultation Paper on Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works

3. 建議興建連接九鐵大圍車站、富嘉花園及行人橋C的行人通道上蓋
Proposed Construction of Cover for the Walkway connecting KCR Tai Wai Station, Grandway Garden and Footbridge C

4. 馬鞍山發展 － 白石及落禾沙第一期道路及渠務工程
Development of Ma On Shan － Road and Drainage Work Stage I in Pak Shek and Lok Wo Sha

5. 取消大圍道單車徑

Cancellation of Cycling Track in Tai Wai Road

6. 沙田安全駕駛中心增加訓練路線建議書(私家車/輕型貨車)
Shatin Road Safety Centre’s Proposal on the Addition of Training Route (Private Car/Light Goods Vehicle)

7. 於車公廟路敷設地下電纜工程簡介文件
Briefing Paper on Underground Cable Laying at Che Kung Miu Road

8. 李子榮先生提出有關801S專線小巴的動議
Motion to be put forward by Mr. LEE Tse-wing regarding Green Mini-bus 801S

9. 李立航先生提出有關設立女性車廂的動議

Motion to be put forward by Mr. LEE Lap-hong regarding Designating Women-only Compartments

10. 何秀武先生提出有關長者免費乘車的動議

Motion to be put forward by Mr. HO Sau-mo regarding Free Ride for Elderly

11. 湯寶珍女士提出有關九廣鐵路「全月通」優惠計劃的動議

Motion to be put forward by Ms TONG Po-chun regarding the “One-month Pass” offered by KCRC

12. 蔡耀昌先生提問：九鐵車廂防滑設施

Question to be put forward by Mr.TSOI Yiu-cheong regarding the Anti-skid Facilities on KCR Trains

13. 姚嘉俊先生提問：行車隧道八達通繳費
Question t o be put forward by YIU Ka-chun regarding the Provision of Octopus System for the Payment of Road Tunnel Tolls 
14. 潘國山先生提問：行人路設置電話亭

Question to be put forward by Mr. PUN Kwok-shan regarding the Setting up of Telephone Booth at Pedestrian Way

15. 
運輸署2007-2008年度沙田區巴士路線發展計劃 － 取消九巴第70號線進度報告
Transport Department’s Sha Tin District Bus Route Development Programme 2007-2008 － Progress Report on Cancellation of KMB Bus Route No. 70

16. 運輸署進度報告
Transport Department Progress Report


17. 工作小組報告
Working Groups Progress Reports

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
